Item name: DS006A dual USB solar powered car charger

Short description:

DS006A New convex 12-24V dual USB solar powered car charger for car modification tablet charger for car charging

modification

1.12-24V input voltage

2.4.8A output

3.Usage: Mobile Phone

4.Material: PC

Description:

Cable length: 60cm

Material: Fireproof PC

Weight: 42g/pcs

Input voltage: DC 12V-24V

USB output: 4.8A

Output interface: Dual USB port

Applicable for 12V-24V Car, Bus, motorcycle, etc.

This car charger features a 12-24V input voltage and is compatible with a variety of vehicles, including cars, buses, and motorcycles. Dual USB ports provide a total output of 4.8A, allowing you to charge two devices simultaneously at high speed. Whether you need to charge a smartphone, tablet, or other mobile device, the DS006A has you covered.

Made of fire-resistant PC material, this car charger is not only durable but also provides a safe and reliable charging experience. The 60cm cable length provides flexibility and convenience, making it easy to access devices located

anywhere in the vehicle.

One of the standout features of the dual USB solar powered car charger is its solar power capability, making it an environmentally friendly and energy-saving charging solution. Harness the power of the sun to charge your devices while reducing your carbon footprint.

Whether you're on a road trip, commuting to work, or just running errands, the Dual USB Solar Car Charger is the perfect companion for all your charging needs. Stay connected and powered wherever you are on the road with this innovative, versatile car charger.

Upgrade your car charging experience with the dual USB solar powered car charger and enjoy the convenience of fast and reliable charging for all your mobile devices. Say goodbye to low battery anxiety and start charging seamlessly with this advanced car charger.

Product Name	Dual USB solar powered car charger
Input Voltage	12V-24V
Output Voltage	5V
Output Current	4.8A
Operating Temperature	-25°C ~+60°C
Material	PC
Terminal type	2 cables
Accessories	2 screws
What You Get	1X Dual USB solar powered car charger

该车载充电器具有 12-24V 输入电压,兼容多种车辆,包括汽车、公共汽车和摩托车。 双 USB 端口提供 4.8A 的总输出,让您可以同时为两个设备高速充电。 无论您需要为智能手机、平板电脑还是其他移动设备充电,DS006A 都能满足您的需求。

这款车载充电器采用阻燃 PC 材料制成,不仅耐用,而且提供安全可靠的充电体验。 60 厘米的电缆长度提供了灵活性和便利性,可以轻松访问位于车辆任何位置的设备。

DS006A 的突出特点之一是其太阳能供电能力,使其成为一种环保节能的充电解决方案。 利用太阳能为您的设备充电,同时减少碳足迹。

无论您是在公路旅行、上班通勤还是只是跑腿, DS006A 双 USB 太阳能汽车充电器都是满足您所有充电需求的完美伴侣。 无论您在路上, 使用这款创新的多功能车载充电器都可以保持连接和供电。

使用 DS006A 升级您的汽车充电体验,享受为所有移动设备快速可靠充电的便利。 告别电池电量不足的焦虑,开始使用这款先进的

车载充电器无缝充电。